
Protokół Nr LVIII/18

z LVIII sesji Rady Miasta Piły,

która odbyła się 25 września 2018 r. w Miejskiej Sali Koncertowej

(czas trwania: godz. 12:00 – 15:25)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady LVIII sesji Rady Miasta Piły otworzył  Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły.

Przewodniczący stwierdził,  że na sali jest  quorum - obecnych było 21 radnych (nieobecni byli

radni:  Wiesława  Sztaba  i  Lucjan  Szutkowski)  -  pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych

uchwał oraz powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki

do protokołu.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że zgodnie z pismem Prezydenta

Miasta Piły z 24 września br. prosi o dodanie do porządku obrad, w pkt. 11., projektu uchwały Rady

Miasta Piły w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody

- druk nr 1056.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad.

Przewodniczący Rafał  Zdzierela zarządził  głosowanie ws.  wprowadzenie punktu  do porządku

obrad:

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 18 głosami “za”.

Porządek obrad:



1. Sprawy regulaminowe.

2. Obchody Międzynarodowego Dnia Głuchych i Języka Migowego.

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy

LVII a LVIII sesją Rady Miasta Piły - druk nr 1046.

4. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły - druk nr 1047.

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/605/17 Rady Miasta

Piły z dnia 19 grudnia 2017 roku w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły na 2018 rok -

druk nr 1055.

6. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2018-2029 - druk nr 1051.

7. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok -

druk nr 1052.

8. Informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Miasta  Piły,  informacja  o  kształtowaniu  się

wieloletniej  prognozy  finansowej  oraz  informacja  o  przebiegu  wykonania  planu

finansowego samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze 2018 roku - druk nr

1050.

9. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Statutu Miasta Piły - druk nr 1049.

10.Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego - druk nr 1054.

11.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów

pielęgnacyjnych pomnika przyrody - druk nr 1056.

12.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - druk nr 1043.

13.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy - druk nr 1044.

14.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie

i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu

zawarcia umów - druk nr 1045.

15.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania nazwy skwerowi - druk nr 1053.

16.Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 1048.

17.Wolne głosy, wnioski i informacje.
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18.Zamknięcie obrad.

Ad 2.

Obchody Międzynarodowego Dnia Głuchych i Języka Migowego.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  Międzynarodowy  Dzień  Głuchych  i  Języka

Migowego obchodzony jest corocznie w ostatnią niedzielę września. Został ustanowiony w 1958

roku przez Światową Federację Głuchych. W tym roku przypada 60-lecie obchodów. Największą

organizacją  skupiającą  osoby  niesłyszące,  słabosłyszące  i  głuche  w  naszym  kraju  jest  Polski

Związek  Głuchych,  który  ma  ok.  100  tysięcy  członków.  Na  tle  Polski  wyróżnia  się  także

działalność  Stowarzyszenia  Organizacji  Niesłyszących,  Słabosłyszących  Internautów  -  ONSI.

Stowarzyszenie  to  uruchomiło  m.in.  internetową telewizję,  która  w dni  powszednie  przekazuje

najświeższe  informacje  z  kraju  i  ze  świata  w  języku  migowym,  a  także  portal  informacyjny

publikujący  najważniejsze  informacje  dotyczące  spraw  słuchu.  Miasto  Piła  od  5  lat  prowadzi

tłumaczenie sesji Rady Miasta Piły na język migowy. Takie rozwiązanie pozwala osobom głuchym

uczestniczyć  w  życiu  politycznym  miasta.  Jesteśmy  dumni  z  tego,  że  jako  pierwsi  w  Polsce

zdecydowaliśmy  się  na  taki  krok.  Od  niedzieli  23  września  trwają  Pilskie  Obchody

Międzynarodowego  Dnia  Głuchych  i  Języka  Migowego.  Szczegółowy  harmonogram  imprez

dostępny  jest  na  stronach  internetowych  Miasta  Piły,  Rady  Miasta  Piły  oraz  pilskich  mediów.

W holu Inwest-Parku można podziwiać wystawę prac głuchych artystów, która będzie dostępna do

niedzieli  30  września.  Dziś  o  godz.  10.00  nastąpiła  próba  ustanowienia  Rekordu  Polski

w jednoczesnym miganiu. Przewodniczący poprosił na scenę Jakuba Szczytowskiego, kontrolera

Polskiej Księgi Rekordów i Osobliwości.

Jakub  Szczytowski,  kontroler  Polskiej  Księgi  Rekordów  i  Osobliwości powiedział,  że

potwierdza ustanowienie nowego rekordu - w Pile migało jednocześnie 420 osób.

Nastąpiło  przekazanie  prezydentowi  Piotrowi  Głowskiemu  certyfikatu  potwierdzającego

ustanowienie rekordu w jednoczesnym miganiu.

3



Piotr  Głowski,  prezydent  Miasta  Piły podziękował  za  certyfikat  i  pogratulował  wszystkim

uczestnikom bicia rekordu.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że gościmy na sesji najważniejszych przedstawicieli

Polskiego Związku Głuchych i poprosił o zabranie głosu Krzysztofa Kotyniewicza, prezesa Zarządu

Głównego Polskiego Związku Głuchych.

Krzysztof Kotyniewicz, prezes Zarządu Głównego Polskiego Związku Głuchych podziękował

za zaproszenie na pilskie obchody Międzynarodowego Dnia Głuchych i Języka Migowego. Prezes

Kotyniewicz pogratulował Pile inicjatywy tłumaczenia sesji Rady Miasta na język migowy oraz

ustanowienia nowego rekordu w jednoczesnym miganiu. Prezes Kotyniewicz powiedział, że dobrze

by  było  gdyby  osoba  głucha  mogła  liczyć  na  to,  że  zostanie  szybko  i  sprawnie  obsłużona

w Urzędzie, a temu będzie mogło służyć zatrudnienie przez Urząd tłumacza języka migowego.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że w Urzędzie jest kilka osób, które w razie potrzeby służą

pomocą osobom głuchym, a jeden z naszych dyrektorów posługuje się tym językiem perfekcyjnie.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela podziękował  wszystkim,  którzy  pomagali  przy  organizacji

pilskich obchodów Międzynarodowego Dnia Głuchych i Języka Migowego.

Przewodniczący Rady Miasta Piły poprosił Marię Kubicę, wiceprzewodniczącą Rady Miasta Piły

o odczytanie informacji w sprawie protokołu z LVII sesji Rady Miasta Piły.

Maria Kubica, wiceprzewodnicząca Rady Miasta Piły odczytała informację w sprawie protokołu

z  LVII  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawiła  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z  LVII  sesji  bez

odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 20 głosami „za”.

Ad 3.
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Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  LVII

a LVIII sesją Rady Miasta Piły.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 4.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Radny Paweł Dahlke poprosił Prezydenta o przedstawienie obecnej sytuacji związanej z naszym

schroniskiem dla zwierząt.

Radna Małgorzata Karwacka poprosiła  Prezydenta o przedstawienie obecnej  sytuacji  szpitala

w Pile. Radna zapytała też o pilską Kartę Seniora. 

Radna Teresa Kasior powiedziała, że chce podziękować Prezydentowi za organizowanie imprez,

które cieszyły się wielkim zainteresowaniem pilan - chodzi m.in. o Festiwal Teatrów Światła oraz

spektakl teatralno-muzyczny pn. “Pociąg do wolności”.

Radny Paweł Jarczak poprosił Prezydenta o przedstawienie obecnej sytuacji związanej z pilskim

klubem żużlowym.

Radna Maria Kubica poprosiła Prezydenta o przedstawienie obecnej sytuacji związanej z budową

w Pile masztu telefonii komórkowej.

Piotr Głowski, prezydent Miasta Piły, odpowiadając na pytania radnych powiedział m.in., że:

• odnosząc  się  do  pytania  radnego  Jarczaka,  Prezydent  powiedział,  że  jest  nowy  Zarząd

w klubie żużlowym i dodał, że spotykał się z nowymi członkami Zarządu na każdym etapie

procesu zmiany. Jesteśmy też po spotkaniach z zawodnikami Klubu oraz z Główną Komisją

Sportu Żużlowego. Wszystkie spotkania potwierdzają, że wszyscy rozumieją, iż Klub jest

w  trudnej  sytuacji,  która  dotyczy  przede  wszystkim  problemów  finansowych,  ale  też
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organizacyjnej, bo Zarząd wciąż nie ma dostępu do wszystkich dokumentów Klubu. Główna

Komisja Sportu Żużlowego podchodzi bardzo rozsądnie do obecnej sytuacji - powiedział

prezydent  Głowski  -  i  dodał,  że  mamy  dużo  czasu,  bo  jeśli  po  barażach  zaczniemy

intensywnie  pracować,  to  będziemy  chcieli  znaleźć  różne  rozwiązania  do  początku

przyszłego sezonu.

• odnosząc  się  do  pytania  radnego  Dahlke  i  obecnej  sytuacji  schroniska  dla  zwierząt,

prezydent Głowski powiedział, że jesteśmy na jak najlepszej drodze do tego, aby zakończyć

tę sprawę dobrze  i  rozwiązać tę  kwestię  w sposób jak najlepszy dla  zwierząt,  ale  i  dla

budżetu Gminy.  15 października,  to  jest  ta  data  końcowa,  jaką sobie wyznaczyliśmy na

zakończenie  sprawy  przejęcia  schroniska  od  obecnie  je  prowadzącego  i  do  tego  dnia

chcielibyśmy  podpisać  z  panem  Jażdżewskim  porozumienie.  Przygotowujemy  też

porozumienia z sąsiednimi gminami, które chcą z nami współpracować.

• odnośnie  do  pytania  radnej  Karwackiej  i  pilskiej  Karty  Seniora,  prezydent  Głowski

powiedział, że pilska Karta Seniora wystartowała z sukcesem. Do tej pory ponad półtora tys.

osób  odebrało  Kartę,  a  około  100  firm  podpisało  z  nami  porozumienia  w  ramach

uczestnictwa w programie.

• odnośnie do pytania radnej Karwackiej i sytuacji pilskiego szpitala, Prezydent powiedział,

że  to  jest  szpital  powiatowy  i  to  na  sesji  Powiatu  należałoby  o  to  zapytać.  Prezydent

powiedział,  że  chce  podkreślić  brak  realizacji  porozumienia  z  województwem

wielkopolskim, powiatem pilskim, Wielkopolskim Centrum Onkologii i gminą Piła, które

było podpisane w roku 2013. Jednym z zobowiązań tego porozumienia było przekazanie pół

miliona zł na budowę radioterapii. Na niedawnej sesji Powiatu prawie ostatnie środki, które

był na to przewidziane zostały przeniesione na inne zadanie. Prezydent powiedział, że ma

nadzieję,  iż  Powiat  uzupełni  te  środki  i  wyda tak,  byśmy w przyszłości  nie  musieli  się

wstydzić za swoich partnerów, bo jeśli podpisuje się porozumienia, to zobowiązania należy

bezdyskusyjnie realizować.

• odnosząc się do tematu poruszonego przez radną Kasior, prezydent Głowski powiedział, że

wydarzenia wspomniane przez radną były niezwykłe i dodał, że chciałby też podziękować

mieszkańcom za atmosferę, jaka towarzyszyła tym imprezom.
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Radny Jacek Bogusławski powiedział, że chciałby zapytać o budżet dla działkowców, uchwalony

przez  Radę  w  kwietniu.  Do  końca  sierpnia  ogrody  działkowe  miały  czas  na  złożenie  swoich

propozycji - powiedział radny Bogusławski - i zapytał,  czy już możemy powiedzieć ile złożono

projektów i czy założona kwota 50 tys. zł została w pełni wykorzystana.

Przewodniczący Rafał Zdzierela przypomniał o zadanym przez radną Kubicę pytaniu dotyczącym

masztu telefonii komórkowej.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, odnosząc się do tematu budżetu dla ogrodów działkowych,

że  pula  zabezpieczonych  środków  na  pewno  zostanie  w  pełni  wykorzystana,  a  zarządzający

ogrodami działkowymi zgłaszają potrzebę zwiększenia środków i, tak jak mówiliśmy wcześniej,

chcemy ten  budżet  dla  ogrodów działkowych  zwiększać  w  kolejnych  latach.  Odnosząc  się  do

kwestii  masztu,  prezydent  Głowski  powiedział,  że  spotkaliśmy się  z inwestorem i w tej  chwili

finalizujemy sprawę -  czekamy na zgodę jednego z właścicieli.  Lokalizacja  masztu jest  bardzo

oddalona od poprzedniej propozycji i została zaakceptowana także przez inwestora.

Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział, odnosząc się do kwestii pilskiego żużla, że Główna

Komisja  Sportu  Żużlowego  pokazała,  przyznając  naszemu  zadłużonemu  Klubowi  licencję,  iż

potrafi podejmować trudne, odważne, ale i słuszne decyzje.

Ad 5.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/605/17 Rady Miasta Piły

z dnia 19 grudnia 2017 roku w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły na 2018 rok przedstawił

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  chciałby  zaproponować  zmianę  w  projekcie

przedmiotowej  uchwały.  Przewodniczący  powiedział,  że  gdyby  zaszła  konieczność,  już  po

wyborach samorządowych, wprowadzenia np. zmian w uchwale budżetowej, to, by nie zakłócić

funkcjonowania samorządu, proponuje wprowadzenie zmiany - chodzi o dodanie do planu pracy

sesję w dniu 16 października, jednocześnie pozostawiając sesję w dniu 30 października.
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Głosowanie ws. poprawki:

Radni przyjęli poprawkę jednogłośnie – 19 głosami „za”.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  19  głosami  „za” -  uchwała  nr  LVIII/739/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 6.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły

na lata 2018-2029 przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Małgorzata  Karwacka,  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

poinformowała, że Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  20  głosami  „za” -  uchwała  nr  LVIII/740/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 7.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok przedstawiła

Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Małgorzata  Karwacka,  wiceprzewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

poinformowała, że Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radny  Marek  Toboła powiedział,  że  wszyscy  wiemy,  iż  jest  więcej  przedsięwzięć,  które

chcielibyśmy  zrealizować  niż  mamy  możliwości  finansowych.  Wiemy  także,  że  Urząd

przygotowuje  z  wyprzedzeniem  dokumentacje  projektowe  na  zadania,  które  mogą  być
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w przyszłości zrealizowane. Premier Morawiecki mówił ostatnio o tym, że rząd uruchamia znaczne

środki na drogi lokalne. Radny Toboła zapytał, czy wiemy już jakie zasady będą obowiązywać przy

przyznawaniu tych środków i czy ogłaszane są już konkursy, abyśmy mogli ubiegać się o te środki

mając przygotowaną dokumentację.

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że od kilku lat jesteśmy przygotowani dokumentacyjnie w wielu

obszarach. Do 15 września składane są co roku wnioski o dofinansowanie w ramach programu

wspierania  lokalnych  dróg.  Program ten  funkcjonuje  od  dawna,  już  co  najmniej  8  lat  w  tym

programie  my  funkcjonujemy  i  zgłaszamy  nasze  projekty,  a  dwukrotnie  nam  się  udało

i  otrzymaliśmy dofinansowanie.  Od trzech lat  staramy się o dofinansowanie naszych kolejnych

projektów m.in.  zakończenia  przebudowy  ul.  Bydgoskiej.  Staraliśmy  się  też  o  dofinansowanie

drugiego  etapu  budowy  ul.  Przemysłowej  i  otrzymaliśmy  pismo  od  Wicewojewody

Wielkopolskiego wskazujące, że jeśli zadeklarujemy możliwość realizacji tego przedsięwzięcia do

30 listopada br., to otrzymamy dofinansowanie. Niestety, nie da się przez 2 miesiące zrealizować

tego  rzeczowo  -  powiedziała  Skarbnik.  Zastępca  Prezydenta  Piły  podpisał  pismo  do

Wicewojewody, w którym piszemy, że jesteśmy zainteresowani otrzymaniem dofinansowania, ale

termin powinien być realny i możliwy do wykonania.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  21  głosami  „za” -  uchwała  nr  LVIII/741/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 8.

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Piły, informacja o kształtowaniu się wieloletniej

prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych

instytucji kultury za pierwsze półrocze 2018 roku.

Skarbnik Gminy przedstawiła materiał w formie prezentacji.
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Małgorzata Karwacka, wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta powiedziała,

że Komisja omówiła temat bardzo dokładnie, ale nie głosowała. Radna Karwacka powiedziała, że

w Pile  widać bardzo wysokie zaangażowanie inwestycji,  bo aż 27% i dodała,  że inwestycje  są

realizowane  w  każdym  obszarze  Miasta.  Radna  Karwacka  powiedziała,  że  trzeba  zauważyć

z przykrością, że mamy bardzo duże wydatki oświatowe, ponoszone w większości przez Miasto, bo

jak powiedziano wcześniej subwencja oświatowa jest niewystarczająca i pokrywa nasze wydatki

tylko w 50%. Dochody ogółem wyniosły 171 milionów zł, a wydatki to około 164 miliony zł, przy

czym dochody majątkowe w 2017 roku wyniosły ponad 7 milionów złotych, a w 2018 roku - 13,61

miliona  zł.  Radna  Małgorzata  Karwacka  powiedział,  że  warto  podkreślić,  iż  budżet  został

zrealizowany z bardzo dobrym wynikiem finansowym.

Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad.

Prowadzenie obrad przejmuje Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły.

Ad 9.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  Statutu  Miasta  Piły  przedstawił  Paweł  Jarczak,

wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

Gospodarki  Miejskiej  obradowała wspólnie  z  Komisją  Spraw Społecznych i  dodał,  że  obydwie

Komisje zaopiniowały ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły wyjaśnił, że radna Małgorzata Karwacka,

wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta poinformowała go, że Komisja Budżetu

i Rozwoju Miasta zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Głosowanie:
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Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  16  głosami  „za” -  uchwała  nr  LVIII/742/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 10.

Projekt  uchwały w sprawie zawarcia  porozumienia międzygminnego przedstawiła  Lidia Plewa,

zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  18  głosami  „za” -  uchwała  nr  LVIII/743/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 11.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów

pielęgnacyjnych  pomnika  przyrody  przedstawiła  Lidia  Plewa,  zastępca  dyrektora  Wydziału

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  18  głosami  „za” -  uchwała  nr  LVIII/744/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 12.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  przedstawiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.
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Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  18  głosami  „za” -  uchwała  nr  LVIII/745/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 13.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego  trybu  zawarcia  umów  najmu  i  dzierżawy  przedstawiła  Julita  Grzegrzółka,

dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  18  głosami  „za” -  uchwała  nr  LVIII/746/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 14.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie i  wydzierżawienie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów przedstawiła

Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że Komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:
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Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  18  głosami  „za” -  uchwała  nr  LVIII/747/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 15.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  nadania  nazwy  skwerowi  przedstawiła  Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej przypomniał, że Komisja

Gospodarki  Miejskiej  obradowała wspólnie  z  Komisją  Spraw Społecznych i  dodał,  że  obydwie

Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  ww.  projekt  uchwały  -  Komisja  Gospodarki  Miejskiej

zaopiniowała  projekt  jednogłośnie  pozytywnie,  a  Komisja  Spraw  Społecznych  pozytywnie,

z jednym głosem “wstrzymującym się”.

Iwona  Kamińska-Lech,  reprezentująca  Kongres  Kobiet  Północnej  Wielkopolski  -  organizację,

która była inicjatorem wniosku o nadanie nazwy skwerowi - podziękowała za upamiętnienie Matek

Powstania Wielkopolskiego.

Radny Piotr Smagur powiedział, że ma wątpliwości związane z nazwą ulicy pokazanej na mapce,

która łączy się z al. Niepodległości. Radny powiedział, że mieszka w tej okolicy i jego zdaniem ul.

Okrężna rozpoczyna się na ul. Wałeckiej i kończy się przy al. Niepodległości, natomiast ul. Prosta

była odgałęzieniem od ul. Okrężnej. Potwierdza to mapa, którą radny przed chwilą pobrał ze strony

Urzędu Miasta. Radny Smagur powiedział, że chciałby ustalić, która ulica jest ul. Okrężną, a która

jest ul. Prostą.

Przewodniczący Paweł  Jarczak zapytał  dyrektor  Julitę  Grzegrzółkę,  czy  jesteśmy w stanie  to

ustalić.

Dyrektor Grzegrzółka powiedziała, że nie ma w tej chwili wglądu w dokumentację i nie potrafi

teraz odpowiedzieć na to pytanie.
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Przewodniczący  Paweł  Jarczak zapytał  radnego  Smagura,  czy  to  się  wiąże  bezpośrednio

z omawianym projektem uchwały.

Radny Piotr Smagur powiedział, że tak, bo w treści uchwały jest odniesienie do ul. Prostej. Radny

pokazał dyrektor Grzegrzółce mapkę.

Dyrektor Julita Grzegrzółka powiedziała, że jeśli chodzi o dane systemu informacji przestrzennej,

to odzwierciedlają one nazwy ulic zgodnie z podjętymi uchwałami Rady, a numeracja porządkowa

nie zawsze jest adekwatna do nazewnictwa ulic wskazanego w uchwałach. Dyrektor powiedziała,

że dla rozstrzygnięcia w kontekście tej uchwały nie ma to znaczenia, bo skwer został zaznaczony

w załączniku do uchwały i jest on określony przestrzennie jak i też numerem działki.

Przewodniczący Paweł Jarczak powiedział, że, jak rozumie, uchwałę może Rada podjąć, a fakt

ustalenia pomiędzy jakimi ulicami leży skwer pozostanie do wyjaśnienia.

Dyrektor Grzegrzółka powiedziała,  że  na  podstawie  danych  systemu informacji  przestrzennej

uważa, że nie został popełniony błąd, ale nawet gdyby taka sytuacja miała miejsce, to ważne jest to,

że jest określona wyraźnie działka.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  18  głosami  „za” -  uchwała  nr  LVIII/748/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 16.

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 17.

Wolne głosy, wnioski i informacje.
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Radna  Maria  Kubica powiedziała,  że  rozgrywane  są  Mistrzostwa  Świata  w  Piłce  Siatkowej

Mężczyzn.  Jedni  mogą  oglądać  mecze  w  telewizji,  a  inni  są  obecni  na  miejscu.  Radna

podziękowała obecnym na meczu Polski z Serbią pilankom, które nie zapomniały o Pile i miały ze

sobą baner z napisem promującym nasze Miasto.

Radny  Jacek  Bogusławski powiedział,  że  chce  poinformować  wszystkich  mieszkańców

o imprezie,  którą będzie organizować pilskie targowisko. Chodzi o próbę ustanowienia rekordu

w jednoczesnym jedzeniu jabłek, która ma mieć miejsce 6 października o godz. 10.00 na pilskim

targowisku.

Radna Wioletta Stalęga powiedziała, że zwraca się z prośbą do mieszkańców osiedla Górne. Rada

osiedla  i  Zarząd  organizują  11  października  o  godz.  17.00  w  holu  szkoły  podstawowej  nr

6 spotkanie z mieszkańcami.

Pan xxx wyjaśnił, że mieszka na osiedlu Jadwiżyn i powiedział, że Piła jest pięknym miastem i jest

w  nim  dużo  przestrzeni.  Pan  xxx wyjaśnił,  że  zebrał  podpisy  mieszkańców  pod  wnioskiem

dotyczącym zorganizowania na osiedlu Jadwiżyn placu zabaw dla dzieci, które w tej chwili wolny

czas  spędzają  na  klatkach  schodowych.  Chodzi  o  to,  aby  nie  przeznaczać  pieniędzy  na

zagospodarowanie plant i przeznaczyć je na zagospodarowanie przestrzeni na osiedlu Jadwiżyn.

Pan  xxx powiedział też o kwestii rozbudowania siłowni znajdujących się na otwartej przestrzeni

i  poprosił  o wsparcie  Miasta  w tej  sprawie.  Pan  xxx zaapelował  też o porozumienie pomiędzy

Miastem a Powiatem.

Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły przypomniał, że od 5 lat mamy budżet

obywatelski, który realizuje zadania, o jakich była przed chwilą mowa.

Radny  Jan  Ficerman powiedział,  że  od  4  lat  w  budżecie  obywatelskim  pojawia  się  projekt

zagospodarowania miejsc pod siłownię na świeżym powietrzu i obiekty rekreacyjno - sportowe.

Radny poprosił mieszkańców osiedla Jadwiżyn o głosowanie na to zadanie.

Aleksandra  Błażejewska,  Honorowa  Obywatelka  Miasta  Piły  i  prezes  Nadnoteckiego

Stowarzyszenia Społeczno-Sportowego „Sprawni-Razem” powiedziała, że chce przeprosić za to,

15



że się spóźniła na dzisiejszą sesję i wyjaśniła,  że spóźnienie wynika z tego, że dziś odbyła się

inauguracja roku sportowego dla niepełnosprawnych intelektualnie dzieci.

Przewodniczący Paweł Jarczak powiedział, że pani Błażejewska obecna jest na każdej sesji i jeśli

dzisiaj się spóźniła, to na pewno był ważny powód.

Przewodniczący Paweł Jarczak powiedział, że 23 września br. w Regionalnym Centrum Kultury

w Pile odbyła się premiera piosenki “Moje Miasto” w wykonaniu uczniów pilskich szkół. Słowa do

piosenki napisał Roman Winiarski, a muzykę skomponował Marcin Białkowski. Przewodniczący

zaprosił do obejrzenia klipu i wysłuchania utworu.

Ad 18.

Zamknięcie obrad.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Paweł  Jarczak,  wiceprzewodniczący  Rady

Miasta Piły zakończył obrady LVIII sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły

(-) Paweł Jarczak

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art.  5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do

informacji  publicznej  (Dz.  U.  z  2016  r.  poz.  1764  z  późn.  zm.)  oraz  art.  24  ust.  1  rozporządzenia  Parlamentu

Europejskiego  i  Rady  (UE)  2016/679  z  27  kwietnia  2016  r.  w  sprawie  ochrony  osób  fizycznych  w  związku

z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochrony danych) - Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej - 4.5.2016 L 119/1.
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